
Rolul medicinii convenţionale 

Aşa cum vei observa citind această carte, nu am evitat cunoaşterea pe care o oferă medicina 
convenţională modernă. Motivul este că spre deosebire de alţi terapeuţi alternativi, eu nu consider că 
medicii şi medicamentele prescrise de ei sunt un inamic. Dimpotrivă, eu cred că medicina convenţională 
poate fi foarte benefică şi că esenţa ei îşi are propria ei vibraţie spirituală puternică. Ce-i drept, depinde 
numai de noi dacă folosim sau nu cu înţelepciune această vibraţie. Pe de altă parte, recunosc şi eu, la fel 
ca atâţia alţii, că ea are slăbiciunile ei. 

Una din problemele medicinii convenţionale este specializarea. De multe ori, specialiştii medicali 
nu recunosc atributele sincrone ale corpului uman. Spre exemplu, medicamentele prescrise de un medic 
cardiolog ajută inima, dar pot avea un efect advers asupra restului corpului. 

O altă slăbiciune a multor practicanţi medicali este incapacitatea de a înţelege că fiecare om este 
diferit, că fiecare persoană este specială, şi deci fiecare reacţionează altfel la medicamente. 

În societatea occidentală, noi le oferim o mare parte din puterea noastră personală medicilor. 
Aşteptăm cu sufletul la gură fiecare cuvânt pe care îl rostesc ei şi credem tot ce ne spun. Este foarte 
important să ne cultivăm discernământul şi să înţelegem că există întotdeauna alte opinii şi alţi medici. La 
fel ca şi noi, medicii pot avea o atitudine pozitivă sau negativă, iar în ultimă instanţă depinde numai de noi 
dacă le acceptăm sau nu sugestiile. De aceea, sfatul meu este să nu te grăbeşti niciodată să accepţi 
afirmaţiile negative ale unui medic sau altul, considerându-le adevăruri supreme. 

Privind lucrurile dintr-o perspectivă optimistă, medicina convenţională a progresat fantastic, şi 
toată lumea are de câştigat de pe urma acestor progrese. Spre exemplu, antibioticele ne pot ajuta să 
luptăm mai bine cu infecţiile. Ele nu ucid infecţia, dar sunt concepute să colaboreze cu sistemul imunitar. 
Se vorbeşte foarte mult în terapia alternativă despre efectul nociv al antibioticelor asupra sistemului 
imunitar, iar adevărul este că acestea pot ucide inclusiv bacteriile utile din aparatul digestiv şi au tendinţa 
de a solicita la maxim sistemul imunitar. De aceea, dacă lucrezi cu un client ce ia antibiotice, trebuie să 
ştii cum să operezi cu acestea. Nu îi poţi spune clientului să nu le mai ia. Dacă tratamentul cu antibiotice 
este întrerupt prematur, bacteriile au timp să sufere mutaţii şi pot agrava infecţia. De altfel, antibioticele 
au inclusiv efecte benefice, omorând bacteriile nocive care au infestat organismul. Din păcate, există 
oameni care refuză să ia antibiotice chiar dacă suferă de infecţii grave. 

Personal, am susţinut întotdeauna orice metodă care dă rezultate. Dacă organismul are nevoie 
de un antibiotic, foarte bine. În ochii Creatorului nu există nimic rău. 

De aceea, s-ar putea să te surprindă dacă auzi vocea Creatorului spunându-ţi că o persoană 
trebuie să ia un anumit antibiotic. Acest lucru nu înseamnă altceva decât că persoana respectivă nu este 
pregătită să elimine prin alte metode bacteriile nocive din corp. Unii oameni cred cu convingere în tot ce 
le spune doctorul. De aceea, ei simt nevoia să creadă că antibioticele pe care le iau sunt eficiente. Aşa 
cum am spus în nenumărate rânduri, atunci când lucrezi cu un client păstrează-ţi egoul şi convingerile 
personale pentru tine. 

Adevărul este că foarte mulţi oameni îşi datorează sănătatea şi chiar viaţa medicinii 
convenţionale. Din păcate, foarte puţini terapeuţi convenţionali sau alternativi realizează importanţa forţei 
vitale care susţine tot ceea ce există. Corpul nostru nu este alcătuit numai din materie şi din celule care 
au reacţii autonome şi care comunică unele cu altele la fel ca un „aparat biologic”. Sentimentele, emoţiile, 
convingerile şi programele noastre subconştiente ne influenţează comportamentul şi au efecte dramatice 
asupra bunăstării corpului fizic, inclusiv la nivel celular. Celulele sunt extrem de conştiente de mediul 
intern şi extern al corpului şi sunt înzestrate cu o inteligenţă individuală, chiar dacă sunt conectate cu 
totalitatea organismului. Conceptul de totalitate interconectată din care fac parte integrantă cele mai mici 
particule ale corpului, dar şi galaxiile uriaşe ale cosmosului, mă inspiră de fiecare dată când asist la o 
vindecare făcută de Creator. 



  

Terapia Teta® 

Terapia Teta are în primul rând rolul de a trezi capacitatea psihică de a vindeca a omului. 
Mediumitatea (receptivitatea psihică) şi vindecarea sunt două lucruri diferite. Secretul Terapiei Teta 
constă în găsirea punţilor de legătură între cele două capacităţi. 

Ca medium specializat în lectura psihică a corpului, tu trebuie să recunoşti diferiţi viruşi şi paraziţi, 
diferite bacterii şi metale grele din corp. Clientul tău se aşteaptă să recunoşti cu acurateţe aceste 
influenţe. 

Ca vindecător, ai o cu totul altă sarcină. Nu trebuie să ştii de ce boală suferă clientul pentru a-l 
vindeca cu ajutorul Creatorului, dar trebuie să intri într-o stare Teta profundă şi să asişti la efectuarea 
vindecării. De altfel, foarte mulţi clienţi vin la tine aşteptându-se la o vindecare instantanee. 

De aceea, atât ca medium psihic cât şi ca terapeut există anumite presiuni cărora trebuie să le 
faci faţă. Ca vindecător, clientul se aşteaptă să îl vindeci, iar ca medium să vezi în interiorul corpului său 
şi să îi spui adevărul legat de acesta. Asta înseamnă Terapia Teta: să fii un vindecător care se foloseşte 
de capacităţile sale psihice pentru a asista la procesul de vindecare prin conexiunea sa cu Creatorul. 

  

Mecanica procesului de vindecare 

Cine poate spune în ce constă mecanica misteriosului proces de vindecare? Cine poate cunoaşte 
toate secretele profunde care există în interiorul creierului uman? 

Fiecare vindecare este diferită. Este posibil ca după realizarea conexiunii cu Creatorul, creierul să 
reacţioneze automat prin secreţia unei substanţe chimice speciale care să vindece corpul. Depinde însă 
şi de acesta din urmă dacă va accepta această substanţă sau dacă o va respinge din cauză că receptorii 
săi nu ştiu să accepte decât reacţiile negative. Nu este exclus ca receptorii negativi din creier să blocheze 
mesajele care îi spun corpului să se vindece. 

Aici intervine lucrul cu sentimentele, menit să schimbe felul în care transmitem şi receptăm 
mesaje corporale. Atunci când eliminăm şi înlocuim suficiente programe din creierul unei persoane, 
acesta învaţă să secrete mesageri chimici adecvaţi, iar receptorii din corp învaţă să accepte aceste 
mesaje. 

I-am observat ani la rând pe oameni şi m-am întrebat adeseori de ce unii dintre ei se vindecă şi 
alţii nu. Ceea ce am descoperit a fost că de cele mai multe ori vindecarea elementară – înălţarea în 
planul Creatorului a tot-ceea-ce-există şi lansarea comenzii de vindecare – este suficientă pentru a obţine 
cele mai uimitoare rezultate. De aceea, atunci când un client vine la mine pentru a-şi vindeca o boală, 
acesta este primul lucru pe care îl fac, şi de cele mai multe ori corpul său se vindecă în mod miraculos. 

Atunci când am experimentat personal pentru prima dată vindecarea instantanee, m-am întrebat: 
„Ce anume a determinat piciorul meu să se vindece atât de rapid?” Peste ani, când am fost diagnosticată 
cu insuficienţă şi congestie cardiacă, după care am descoperit o altă modalitate de a mă vindeca 
incredibil de rapid, m-am întrebat din nou: „Ce anume a determinat corpul meu să se vindece atât de 
rapid?” Poate că întrebarea corectă ar fi fost: „De ce m-am îmbolnăvit de această boală?” Acestea sunt 
întrebările la care mi-am propus să răspund în această carte. Atunci când i le-am pus Creatorului, acesta 
mi-a răspuns cu răbdare, ca de obicei: „Vianna, tu ai un corp extrem de rezistent. De aceea, ar trebui să îl 
binecuvântezi şi să îl încurajezi, nu să îl descurajezi”. 



Ca vindecător ce te foloseşti de energie, nu ar trebui să subestimezi niciodată puterea vindecării 
elementare. Unii oameni vor accepta această vindecare, iar alţii nu, căci nu vor fi pregătiţi pentru ea. 
Aceştia din urmă vor avea nevoie de mai multe şedinţe, de lucrul cu convingerile şi chiar de folosirea 
plantelor medicinale şi a medicamentelor, în funcţie de convingerile lor. 

Fiecare om este diferit de ceilalţi datorită convingerilor sale, dar tiparele generale ale emoţiilor 
care atrag anumite boli specifice şi care sunt create de acestea sunt de regulă aceleaşi, indiferent de 
client. 

Suplimentele, convingerile şi descărcările de programe recomandate în această carte sunt cele 
care s-au dovedit cele mai eficiente în şedinţele mele terapeutice cu clienţii. Cu alte cuvinte, textul acestei 
cărţi reprezintă o compilaţie a tuturor metodelor pe care le aplic eu în şedinţele mele şi a tuturor 
recomandărilor care şi-au dovedit eficienţa în tratarea diferitelor boli. 

Ori de câte ori îl rog pe Creator să schimbe ceea ce nu este în regulă în corpul unei persoane cu 
care lucrez, corpul acesteia reacţionează într-o manieră incredibilă. După ce am acumulat suficientă 
experienţă, am ajuns să discern reacţiile pozitive la procesul de vindecare de cele negative. Dacă o 
persoană se dovedeşte apatică sau dacă ia anumite substanţe chimice cum ar fi morfina, procesul de 
vindecare generează anumite rezultate, dar nu produce vindecarea instantanee pe care ne-o propunem 
noi. Experienţa m-a învăţat că anumite medicamente inhibă vindecarea intuitivă. Vom discuta amănunţit 
despre acest aspect mai târziu în carte. De cele mai multe ori sunt uimită însă de numărul incredibil de 
mare al oamenilor care beneficiază de pe urma vindecării intuitive. Indiferent de ce boală suferă ei, 
factorul care influenţează cel mai puternic procesul de vindecare rămâne ceea ce crede omul. Dacă 
acesta crede că este posibil să se vindece, corpul va reacţiona întotdeauna pozitiv la o vindecare 
intuitivă. 


